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آیت الله عبدالکریم عابدینی امام جمعه قزوین:

آزادگان عالم به قیام «طوفانالاقصی» پیوستهاند
آیت الله عبدالکریم عابدینی امام جمعه قزوین در خطبههای نماز جمعه گفت: آزادگان عالم به قیام «طوفانالاقصی» پیوستهاند.

به گزارش سایت خبری پرسون،از قزوین؛ آیت الله عبدالکریم عابدینی در خطبه های نماز جمعه قزوین که در مسجدالنبی (ص) برگزار می شود، اظهار کرد:
دعوت به تقوا را با برخی از کلمات وصیتنامه امیرالمؤمنین (ع) عرض می کنم، حضرت در آخرین وصیتشان این طور مکتوب فرمودند که پسرانم،
حسنم و حسینم، شما را به تقوای الهی دعوت می کنم، این وصیت مربوط به همه کسانی است که این گفته ها و نوشته های من به آنان می رسد.

وی ادامه داد: بنابراین همه ما مخاطب وصیت نامه امیرالمؤمنین (ع) شده ایم، حضرت در وصیت نامه خود فرمودند همیشه حق را بگویید، برای رضای
خدا و برای پاداش خدایی کار کنید، هر کاری می کنید امید داشته باشید خدا به شما اجر بدهد، یعنی به دست دیگران نگاه نکنید، فرمایشات اخیر رهبر

حکیم انقلاب نیز تکیه روی این معنا داشت.

امام جمعه قزوین عنوان کرد: امیرالمؤمنین (ع) در ادامه فرمودند دشمن ستمکاران و یاور مظلومان باشید، همه پیروان امیرالمؤمنین (ع) باید این روحیه
جوانمردی را در سرلوحه زندگیشان قرار بدهند و همیشه یاور مظلوم و دشمن ظالم باشند.

نماینده ولی فقیه در استان قزوین بیان کرد: حضرت در ادامه فرمودند یتیمان را فراموش نکنید، هوادار یتیمان باشید، مخصوصاً این یتیمانی که امروز
می بینیم در غزه از گرسنگی می میرند، یتیمانی که در غزه به دلیل نرسیدن دارو می میرند، یتیمانی که بدون اینکه بیهوش شوند عمل جراحی می شوند.

وی خاطرنشان کرد: حضرت فرمودند مبادا غذای این ها را به صورت جیرهبندی بدهید، مبادا این یتیمان جلوی چشم شما ضایع شوند و از بین بروند،
امروز می بینیم که یتیمان فلسطینی حتی غذای جیرهبندی هم ندارند، منتظرند ما برای آن ها کاری کنیم، حتماً باید در این زمینه هر کسی همتی کند.

آیت الله عابدینی تأکید کرد: حضرت فرمودند شما را به قرآن سفارش می کنم، سفارش بعدی حضرت درباره نماز جمعه است، نماز جمعه باید خیلی
جدیتر از چیزی باشد که امروز برگزار می شود، خدا هر جمعه همه مؤمنین را به نماز جمعه دعوت می کند، خدای متعال در آیه 9 سوره جمعه می فرماید
(ای کسانی که ایمان آورده اید، چون برای نماز جمعه ندا در داده شد به سوی ذکر خدا بشتابید و داد و ستد را واگذارید، اگر بدانید این برای شما بهتر

است).

خطیب نماز جمعه قزوین تصریح کرد: خدای متعال در این آیه نفرموده به نماز جمعه بروید، بلکه فرموده برای نماز جمعه بشتابید، همه ما باید در
جدیتر شدن نماز جمعه خیلی همت کنیم، امیرالمؤمنین (ع) در ادامه فرمودند امر به معروف و نهی از منکر را ترک نکنید، اگر ترک کنید بدترینهای شما

بر شما مسلط می شوند و صدایتان به جایی نمی رسد و دعایتان مستجاب نمی شود.

وی یادآور شد: طوفانالاقصی همان طوفانالاحرار است، یعنی آزادگان عالم به این حرکت و قیام پیوسته اند، روز جهانی قدس الحمدلله بسیار باشکوه و
با عظمت برگزار شد، امسال این راهپیمایی بسیار متفاوتتر از سال های گذشته بود، این حرکت از چند جهت متفاوت بود، نخست از جهت اینکه
صهیونیست ها در ماه های گذشته بدترین جنایات را در طول تاریخ بشریت مرتکب شدند، این خشم و نفرت هر انسانی را، هر چند که غیرمسلمان هم

باشد، بر می انگیزد.

نماینده ولی فقیه در استان قزوین اظهار کرد: تفاوت دیگر اینکه در طول سال و در روزهای اخیر مستشاران و مدافعان حرم ما در سوریه به شهادت
رسیده اند، تفاوت خاص استان ما هم این بود که امروز شهید گرانقدر، مدافع حرم شهید علی آقا بابایی که در حمله ددمنشانه رژیم جعلی صهیونیستی

به ساختمان کنسولگری جمهوری اسلامی ایران در دمشق به شهادت رسید، بر دستان مردم شهیدپرور استان قزوین تشییع شد.

آیت الله عابدینی عنوان کرد: هر سال در روز قدس ایران و کشورهای اسلامی قیام می کردند اما امسال شاهد بودیم که قبل از راهپیمایی روز قدس، قیام
جهانی در شهرهای مختلف و در بلاد عالم اتفاق افتاد، امروز نیز حتماً همان شهرها به گونه دیگری و با هدف راهپیمایی روز قدس به میدان خواهند آمد.

وی بیان کرد: عید سعید فطر را پیشرو داریم، نقل شده امیرالمؤمنین (ع) در یکی از عیدهای فطر فرمودند امروز برای آن کسانی که خدا روزهشان را
قبول می کند و عبادت ها و نمازهایشان مورد توجه قرار می گیرد عید است، هر روزی که آدم در آن روز گناه و معصیت نکند عید خواهد بود.

امام جمعه قزوین خاطرنشان کرد: در حدیث دیگری امام باقر (ع) از رسول گرامی اسلام (ص) نقل کردهاند که حضرت فرمودند وقتی روز اول شوال یعنی
روز عید فطر فرا می رسد منادی ندا سر می دهد که ای مؤمنین، برای جایزه گرفتن (یعنی برای نماز عید فطر) بشتابید.



نماینده ولی فقیه در استان قزوین تأکید کرد: حضرت در ادامه فرمودند گمان نکنید جایزه های خدا مثل جایزه های آدمهاست، جوایز خدایی قابل
قیاس با جوایز دنیوی نیست.

نماز عید سعید فطر یکپارچه و منسجم برگزار شود

وی تصریح کرد: امیدواریم با نمازی یکپارچه و منسجم، شکوه و عظمت تجمع مسلمانان را به رخ جهانیان بکشیم، رهبر حکیم انقلاب سفارش کرده اند
که این نمازها در همه کشور و در همه شهرها به صورت یکجا و منسجم برگزار شود، نباید نماز را به تفرقه و تشتّت بگذرانیم، این مسئله ممکن است

موجب به وجود آمدن مشکلات شرعی شود، فتوای رهبر حکیم انقلاب را می توانید در این خصوص ببینید.

آیت الله عابدینی یادآور شد: در روزهای پیشرو سالروز شهادت هنرمند بزرگوار، سید مرتضی آوینی را در پیش داریم، جملات این شهید بزرگوار مثل
خوابی است که اکنون تعبیر شده است، این روز را روز هنر انقلاب اسلامی نامیده اند، ایشان فرمودهاند ایران که امالقرای معنوی سیاره زمین است، خلأ
درونی بشر که ناشی از بیایمانی است پر خواهد شد، ایمان منجی جهان فرداست، من در فروپاشی تمدن غرب بیشتر به تحول درونی غربی ها امیدوارم

تا جنگ رو در رو با شرق و اسلام، چنین جنگی لامحال روی خواهد داد اما غرب از درون خواهد پوسید و در خود فرو خواهد ریخت.

امام جمعه قزوین اظهار کرد: معنای فرمایش ایشان این است که سرنوشت عالم با ایران رقم خواهد خورد، منظورشان این بوده که فکر نکنید وقتی غرب
فروپاشی شود، یک لشکرکشی آن ها را به هم می ریزد، این طور نیست، تحول درونیشان غرب را تغییر می دهد.

وی افزود: سالروز شهادت آیتالله سید محمدباقر صدر و خواهر دانشمندش شهیده بنتالهدی توسط بعث عراق و سالروز شهادت امیر سپهبد صیاد
شیرازی به دست منافقین آمریکایی صهیونیستی را در پیش داریم، همچنین شهادت شهدای قدس، سرلشکر پاسدار محمدرضا زاهدی، سردار رحیمی و

علی آقابابایی و همرزمان دیگرشان را گرامی می داریم.

نماینده ولی فقیه در استان قزوین عنوان کرد: بیاناتی که فرزند گرانقدر شهید بزرگوار علی آقابابایی در مراسم پدرشان قرائت کردند گویای این بود که
بیشتر از عزای پدرشان برای کودکان فلسطین عزادار هستند و دغدغه آن ها را دارند، چقدر ما با وجود داشتن این فرزندان ارزشمند سربلندیم.

آیت الله عابدینی بیان کرد: امیدواریم خدای متعال عبادات ما را در این ماه مبارک قبول کند و انشاءالله خودمان را با معنویت این ماه مبارک همراه کند
و از خدا بخواهیم ماه های رمضان دیگر را هم برای رحمت و غفران درک کنیم.


